
                      

 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 01.04.2025 kl. 19.00 - 21.30 i klublokalet: 

 

Deltagere:  Steen Errebo, Jens Andersen, Thomas Frederiksen, Jacob Kunø, John Larsen, Jørgen 

Stokbæk og Lotte Haugaard. René Aarup tilsluttede sig bestyrelsesmødet efter endt møde i 

ungerådet. 

Afbud: Karen Møller. 

 

 

Dagsorden: 

1. Siden sidst 

2. Nyt fra udvalg 

3. Økonomi (herunder medlemmer) 

4. HFS - (mail fra Jacob) 

5. Svar/møde vedr. Kims spørgsmål 

6. Standerhejsning 

7. Tennissportens dag 

8. Banemand (til Jørgen Bæk) 

9. Ungerådet 

10. Eventuelt 

 

 

  

1. Siden sidst 
Referat fra seneste bestyrelsesmøde er undervejs. 

Aktionsliste er udarbejdet og vil blive taget med på hvert møde. Af listen fremgår udestående 

opgaver og status dertil. 

Jørgen bad om at møder i bestyrelsen indkaldes rettidigt.  

Fremadrettet vil møder i bestyrelsen blive indkaldt senest 10 - 14 dage i forvejen.  

Gæstepris på baneleje af indendørsbaner er ikke rettet i Foreninglet.  

Telefonnumre på hjemmesiden vedr. opstrengning skal opdateres. 



Thomas forhører sig omkring udarbejdelse af flyers. 

 

2. Nyt fra udvalg 
Trivselsudvalg: 
Der er møde onsdag d. 2. april. 

Mere info tilgår på næste bestyrelsesmøde. 

 
Sponsor/økonomiudvalg. 
Der er møde torsdag d. 3. april, hvor Steen, René, Carsten Strømmen og Peter Leutscher deltager. 

Jørgen deltager fremadrettet.  

Et af formålene er at få udarbejdet fondsansøgninger. 

Et andet formål er at få gentænkt rammer og indhold af sponsorpakker. 

På nuværende tidspunkt findes sponsorpakker i 3 størrelser, men der er behov for opdateringer 

deraf. Nærmere beskrivelse af pakkernes indhold findes på klubbens hjemmeside. 

Sponsorudvalget kigger ind i fornyelse af sponsoraftaler for firmaskilte, som allerede hænger i 

hallen. 

 

Status sponsoraftaler: 

Sponsorkontrakt med Sparekassen Danmark er endnu ikke kommet retur. 

Steen tager kontakt til Beierholm og DN Isolering 

Nybolig forlænger sponsorat.  

Steen kontakter Realmæglerne  

Jacobsen & Nielsen/Sæby-el indgår forventeligt en aftale. 

Skovbo-ren er ikke interesseret. 

 

Sportsudvalg 
Klubmesterskab afholdes i løbet af den kommende weekend.  

Turnering for juniorer bliver afholdt ultimo april, da der til den tid er flere som kan deltage. 

 

Det blev italesat, at i forbindelse med juniorturneringer betaler klubben deltagergebyr, en andel af 

brobizz-udgift, samt godtgør transport med 1,5 kr pr. kørt km.  

Spillerlicenser dækkes ikke af klubben. 

 

Baneudvalg 
Det går godt med klargøring af baner.  

 

3. Økonomi (herunder medlemmer)  
Bilag fra januar og februar er bogført. På nuværende tidspunkt er der ingen overskridelser af 

budgettet. 

Medlemstal blev ikke oplyst, men der er udmeldinger af padelmedlemmer. 



 

René har fremsendt forslag om 6 ugers introforløb i tennis og/eller padel. 

Det blev besluttet at lave introtilbud på tennis med 3 måneders medlemskab og 6*ugentlig træning. 

Introtilbud på padel er 4 måneders medlemskab med 6* ugentlig træning.  

Der skal kigges ind i træningstilbud til eksisterende medlemmer.  

 

4. HFS - (mail fra Jacob) 

Medio marts blev der sendt oplæg til et fremtidig samarbejde til Hjørring Firma Sport. 

HFS besvarede dette oplæg med et ønske om udtrædelse af samarbejdet med øjeblikkelig 

virkning. 

På det ekstraordinære bestyrelsesmøde afholdt 24. marts blev det besluttet, at få en jurist til at 

kigge ind i skrivelsen fra HFS omkring økonomisk krav ved udtrædelse af partnerskabsaftalen. 

 

Jacob har udarbejdet et notat til HFS, hvor det konkretiseres hvilken økonomisk betydning det har 

samt tidsperspektiv for HFS, at udtræde af partnerskabsaftalen. 

Jf. partnerskabsaftalen kan Hjørring Firma Sport tidligst udtræde 1. januar 2026, og det 

økonomiske mellemværende kan derfor først opgøres, når årsregnskab for 2025 er afsluttet ultimo 

første kvartal 2026. 

Hvis HFS har bemærkninger dertil, dvs. ikke er enige i ovennævnte omkring tid og økonomi, vil der 

blive indkaldt til møde med HFS. 

Fra bestyrelsen vil det være Steen, Jacob og Jørgen, som deltager 

Hvis mødet bliver afholdt i april, deltager Jens på vegne af Steen. 

 

5. Svar/møde vedr. Kims spørgsmål 

På generalforsamlingen d. 1. marts stillede Kim Mikkelsen en række spørgsmål. Se evt. referat fra 

generalforsamlingen, som findes på klubbens hjemmeside. Kim Mikkelsen blev opfordret til at 

fremsende sine punkter via mail til bestyrelsen. Mailen tilgik bestyrelsen medio marts, og Kim 

Mikkelsen har efterfølgende modtaget bekræftelse på modtagelse deraf. 

Bestyrelsen ønsker at besvare Kim Mikkelsens mail med et møde, således eventuelle supplerende 

spørgsmål forventeligt kan besvares med det samme. 

Jacob og Lotte kontakter Kim. 

 

6. Standerhejsning 

Standerhejsning afholdes lørdag d. 26. april kl. 10. 

Steen har rekvireret Brian & Co til at komme med musikken. 

Der er efterfølgende tennis for dem, som er interesserede.  

Thomas holder tale, indkøber forplejning og er tovholder for dagen. 

Arrangementet kommer på facebook, hjemmesiden og vil fremgå af tavlen i klubben. 

 



7. Tennissportens dag 

Tennissportens dag afholdes lørdag d. 3. maj kl. 11. 

René fremlagde idéer for dagen. 

Tilstedeværende trænere skal hver have en aktivitet af 20 minutters varighed. 

Der vil være konkurrencer, hvor man spiller mod Frans Nørby. 

Salg og bytte-dag af brugt tennisgrej. 

 

Det blev nævnt at fremmødet til tennissportens dag ikke plejer at være ret højt. 

Klublokalet er ikke tilgængeligt denne dag. 

 

Arrangementet kommer på facebook, hjemmesiden og vil fremgå af tavlen i klubben. 

 

8. Banemand (til Jørgen Bæk) 

Stillingen som banemand er stadig i opslag. 

Niels Gjærup og Steen har budt ind på opgaven indtil stillingen bliver besat, således Jørgen Bæk 

allerede nu kan påbegynde vidensdeling omkring anlægget. 

 

9. Ungerådet 

René gav en kort orientering om det første møde i ungerådet. Ungerådet består af 5-6 af klubbens 

unge og René.  

På mødet drøftede de forventninger til hjælpetræner-løn. De unges forventninger er, at lønnen som 

hjælpetræner modsvarer lønnen i et fritidsjob. 

De unge er tilfredse med anlægget, dog er der ønske om et loungeområde. 

 

10. Eventuelt 

Infoskab, som hænger på muren ud til parkeringspladsen, skal opdateres med kontaktoplysninger 

på trænere og billeder af bestyrelsen. 

 

Det blev nævnt at samtlige arrangementer skal på hjemmesiden, da ikke alle klubbens medlemmer 

er på facebook. 

 

Næste møde: 20. maj 2025 kl. 19.00 - 21.30. 

 
 
 

 

 

 

 



 

 


